

Samer Khanachet

Group Chief Operating Officer

سامر خنشت

الرئيس التنفيذي لعمليات المجموعة

Our ref: KIPCO/GCOO 408/20 dated March 16,2020

Boursa Kuwait Company

KUWAIT

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت دولة الكوىت

الموضوع: إفصاح مكمل من المشاريع بخصوص زيادة ملكية المجموعة في "OSN "

With reference to the above subject, and to our previous disclosure regarding the increase of KIPCO Group's

Subject: Supplementary disclosure by KIPCO regarding

the increase of the Group's ownership in "OSN"

ownership in OSN published on 15 March 2020, and in accordance with the provisions of Module 10 of the Executive Bylaws of the Law No. 7 of 2010, as amended, regarding the disclosure of material information.

Please find enclosed the supplementary disclosure form of the material information related to the amount of OSN capital contribution.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى إفصاحنا السابق بشأن زيادة ملكية مجموعة المشاريع في شركة OSN والمعلن بتاريخ 15مارس 2020، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية،

تجدون مرفق طيه نموذج الإفصاح المكمّل والمتعلق بقيمة المساهمة بالزيادة في راس مال شركة OSN .

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

Samer Khanachet

Group Chief Operation Officer

شركة مشاريع الكويت (القابضة) Kuwait Projects Company (Holding)

هاتف:

إنترنت:

سامر خنشت

الرئيس التنفيذي لعمليات المجموعة

نموذج الإفصاح المكمل Supplementary Disclosure Form

16 March 2020	16 مارس 2020	التاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding) "KIPCO"	شركة مشاريع الكويت (القابضة) " المشاريع"	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
15 March 2020	15 مارس 2020	تاريخ الإفصاح السابق Date of previous disclosure
Supplementary disclosure from KIPCO regarding the increase of the Group's ownership in "OSN"	افصاح مكمل من المشاريع بخصوص زيادة ملكية المجموعة في "OSN "	عنوان الافصاح Title of Disclosure
KIPCO Group increased its ownership in OSN from 60.5% to 87.6 % through participation in capital calls amounting to USD 201 Million equivalent to KD 60.9 Million .	قامت مجموعة المشاريع بزيادة ملكيتها في شركة OSN من نسبة 60.5% الى نسبة 87.6% من خلال المشاركة في استدعاء زيادة راس المال بقيمة اجمالية تبلغ 201 مليون دولار امريكي بما يعادل 60.9 مليون دينار كوبتي.	التطور الحاصل على الافصاح Developments that occurred to the disclosure
We are expecting a positive impact on the financial statements. The extent of the impact will be determined upon completion of the financials and review process is over.	نتوقع اثرا إيجابيا على البيانات المالية و لكن لا يمكننا تحديد الأثر المالي حاليا لحين الانتهاء من اعداد البيانات المالية ومراجعة المدقق.	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد) The financial effect of the occurring developments (if any)

9گییگ KIPCO شرکة مشاریع الکویت (القابضة) Kuwait Projects Company (Holding)

Samer Khanachet
Group Chief Operation Officer

سامر خنشت الرئيس التنفيذي لعمليات المجموعة